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Inkomna synpunkter i förslagslådan 
Utställningskuben i kommunhörnan i Väven/stadsbiblioteket har funnits på plats sedan november 
2018. Nedan återfinns en sammanställning av de lappar som lämnats in i brevlådan (Lämna ditt 
förslag här) i utställningskuben under perioden 25 mars 2020–9 januari 2023. Rubrikerna är satta i 
efterhand utifrån de synpunkter som inkommit. 

 
 
 

Hållbarhet / Energi 

• Använd snö till att bygga lokal fjärrkyla till äldreboende osv. Detta görs redan i Sundsvall för 
kyla sommartid till sjukhuset.  

 

Byggnaderna/boendet 

• Umeå behöver komma närmare vattnet. Bygg mot vattnet. Gör staden attraktivare. Utnyttja 
älvens vackra flöde. Tomtebo – några fler högre hus. Byggs stad på ställen, centrum, närmare 
vattnet.  

• Främja mångfald och integrering genom att uppmuntra en blandning av olika hushållstyper, 
inklusive familjer, i området, oberoende av bakgrund.  
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Stadsdelen/utrymmet mellan husen 

• Jag tycker ni borde bygga ett en kattfrisör eller kattcafé.  
• Digital service – möjlighet att få kompetent hjälp med problem, plattor, lap-top, 

smartphones.  
• Språkcafé – Ett effektivt sätt att främja integration och kulturell förståelse är genom 

mötesplatser där alla invånare, oavsett bakgrund, kan samlas för att praktisera svenska och 
utbyta erfarenheter i en välkomnande miljö." 

• Pensionärsträff – gärna gott fika och intressanta föreläsningar, bildvisningar, sångkörer, 
gärna kl 13, vilket är pensionärernas favorittid.  

• Information om det som är aktuellt/angeläget för bostadsområdet.  
• För orienteringens skull – sätt dit en kompass-ros. Fint i övrigt! 
• Pool, kaffe, gatlampor, lekpark, bibliotek, affär, hotell, tygaffär, Djuraffär, godisaffär.  
• En strand med hopptorn och en kiosk. Lite som bettnäsand.  

 

Naturen/grönskan 

• Tillgänglig rekreation vid kolbäcken, gärna någon liten promenadbro nära den nordliga delen.  
• Jag tycker ni borde plantera mer skog. 
• Det måste planteras björkar längs alla vägar annars känns det inte som Umeå.  
• Är uppväxt på Tomtebo. Hade varit fint med en fin brygga som går en bit ut så man kan 

hoppa i och bada. Lämna mycket skog! 
• Var noga med att spara så mycket natur som möjligt! Det är viktigt att värna om den 

biologiska mångfalden. Och även den stadsnära naturen – så viktig för rekreation och 
välmående. Mvh / Naturguide och biolog.  

Hur området används idag 

• Jag strövar ofta i skogen kring kolbäcken som flyter sakta och är vackert genom marken. Trivs 
i lugnet och att skogen dämpar trafikbullret från E4:an och tomtebovägen. Uppskattar också 
strövstråket Olle fiskares väg, Carlskroken och det avgasfria parti cykelbana på väg till jobbet. 
Även där grusvägen sm ansluter till cykelvägen efter tomtebovägen. Tack för att ni värnar om 
tomteboskogen. 

Mobilitet 

• Intressant modell. Kanske öppnas en ny stomlinje så Ålidhem får behålla sin linje 8.  
• Bilpool – möjlighet att hyra bil.  

Bygg inte här/bevara skogen 

• Jag är starkt kritisk till att den ”gröna korridoren” är tillräckligt för spridning av växter och 
djur i någon större omfattning. Utveckla gärna detta med grund i forskning och ange vilka 
arter som menas.  

• Aja baja. Inte bygga i skogen // Upprörd 
• Hej planerare av Umeås stads växande tex Tomtebo strand. Önskar alla ni med beslutsmakt 

och genomförandeplaner i era händer… Tänk om! Det som gör Umeå bra, så bra att jag hellre 
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bor här, än i Södra Sverige, är tex att Umeå ännu inte är för stort…att det ännu finns skog, 
skog, skog, älv, natur. Värdet av att låta bli att skövla skog och bygga nytt kan inte 
underskattas. Väl byggt blir det svårt att få igenom naturen… Men satsa gärna på kvaliteter 
där det redan är byggt. Renoverea. Bygg på höjden.. gör om industribyggen till platser för 
skolor, vård och omsorg.. Gärna får Umeå vara den naturstad den kan vara.  

• Snälla förstör inte en av de få skogarna i Umeå. <3 
• STOP spreading the city out like a cancer in metastasis. Umeå is already to spread out for a 

city or its size. Low density cities make the provision of services such as public transport 
costly and unviable. This is the exact opposite of the “green city” idea you are trying to sell. 
Even more when are speaking of unaffordable expensive housing as this seems to bee. 
Concentrate growth in the inner city. Higher houses.  

• Ett bostadsområde för de som har råd istället för ett naturområde för alla! Det rörliga 
friluftslivet får alltid stryka på foten! 

Annat 

• Bra plan men någon gång måste all växt ta slut 
• Jag tycker det här är en jättebra idé.  
• Varför så tätt? Vart ska snön läggas efter kraftigt snöfall? 
• Bygg till andra delar av Tomtebo också snälla tack. Hälsningar från en snäll pojke.  

 

 

 


